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ACTA DE LA REUNIÓ DEL DIA 20 DE GENER DE 2014 DEL 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 

 

Dia:  12 de maig de 2014 

Hora: 17:40 h 

Lloc:  Escola Torres Amat 

 

Assistents:  

Llar d’Infants l’Esquitx 

� Sra. Fina González, directora 

� Sra. Montse Domènech, representant del professorat.  

� Sra. Montse Ventalló, representant del personal no docent. 

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

� Sra. Remei Viladrich, representant de l’AMPA 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Emma Terradellas, directora 

� Sra. Fina Ginesta, representant del professorat 

� Sra. Elena Padrós, representant del professorat.  

� Sra. Montse Aparicio, representant del personal no docent 

� Sra. Anna Martínez, representant de l’AMPA 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

� Sr. Xavi Miranda, representant de l’AMPA 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell,  representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

� Sra. Fuensanta Cabañas, representant de l’AMPA 

Escola Municipal de Música. 

• Sra. Ruth Matamala, directora 

Ajuntament 



 

 2 

• Sra. Rosa Argelaguet , Regidora d’Educació 

• Sra. Fina Borràs, Regidora de Cultura.  

• Sr. Pep Muñoz, respresentant de la CUP.  

Entitats. 

• Representant de Carrilet 

Secretari del C.E. M. 

• Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta i havent 

excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que formen part 

d’aquest Consell comença la reunió amb el següent ordre del dia:  

 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 

2. Número de preinscripcions als centres del municipi. 

3. Establiment dels dies de lliure elecció dels centres. 

4. Aspectes rellevants a destacar en el curs 

5. Seguiment i control. 

6. Temes sobrevinguts. 

7. Precs i preguntes 

 

Desenvolupament de la reunió:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió an terior. 

 

Un cop llegida l’acta de l’anterior consell , s’acorda aprovar-la per unanimitat.  

 

2. Número de preinscripcions als centres del munici pi.  

 

Escola els Pins:   6 alumnes a P3 

    1 alumne a 3r.  

Escola Vedruna:  19 alumnes a P3 

    1 alumne a P4 

Escola Torres Amat 44 alumnes a P3 

Institut Llobregat  52 alumnes a 1r d’ESO.  
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3. Establiment dels dies de lliure disposició.  

 

Els centres escolars comenten que encara no han fet els seus consells escolars 

respectius i que per tant no tenen clars quins dies de lliure disposició 

s’escolliran; no obstant això, alguns centres tenen una proposta de dies que és 

la següent: 

 

Escola Els Pins de Cabrianes:   3 de novembre de 2014 

      4 de maig de 2015 

      20/23 de febrer de 2015 

 

Escola Vedruna    3 de novembre de 2014 

Institut Llobregat    13 de febrer de 2015 

Llar d’infants l’Esquitx   5 de juny de 2015 

 

La regidora d’Educació llegeix una carta que ens ha  fet arribar l’entitat Carrilet 

en la qual es demana a les escoles que coincideixin tots amb el dia de lliure 

disposició del mes de febrer per tal d’organitzar el Carnaval infantil. La Carta 

que és llegeix diu el següent: 

 

“Benvolguts/des, 

 

Des de Carrilet, l’entitat organitzadora del Carnaval Sallent, vam quedar 

commoguts per la reflexió que es va duu a terme l’últim Consell Escolar vers la 

festa popular del Carnestoltes establerta a la vila des de fa molts anys. Una 

tradició que manté viva les seves arrels gràcies a l’entitat i a totes les persones, 

col·lectius, entitats col·laboradores i Ajuntament de Sallent, que la fan possible.  

 

Actualment, en el Carrilet som quinze persones (a títol individual) que tenim 

una inquietud i passió comú, el Carnaval; i a la vegada, ens preocupa el futur 

de les properes edicions de la festa; per això, Carrilet i altres entitats 

col·laboradores ja estem començant a engegar motors pel pròxim Carnaval. 

 

Un dels punts forts que volem apostar, té a veure amb els més menuts, per 

això ens dirigim a tots vosaltres ja que creiem imprescindible el treball 
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cooperatiu entre escoles (inclosa les AMPA) i Carrilet, per tal de fomentar i 

potenciar el Carnaval entre els més menuts, com també el relleu generacional 

que ha de tenir l’entitat per mantenir la tradició. Cal potenciar i donar la cabuda 

que mereixen els més menuts dins la festa, per tal que tinguin i es facin seva, 

aquesta tradició, on allò més important no és el alcohol i la disbauxa que 

últimament, malauradament, és dóna durant la festa a la nostra vila. El 

Carnaval va molt més enllà de tot això, i des de l’entitat volem promocionar 

aquest Carnaval entre els més menuts, una festa popular plena de tradició, 

música, colors, foc, organització, etc.  

 

Especialment des de l’entitat, ja hem engegat un projecte concret per a la 

pròxima edició del Carnaval Infantil 2015, conjuntament amb un altre entitat de 

la vila, l’Esplai Roques Albes, on la diferència primordial de la resta d’edicions, 

és que el pròxim Carnaval Infantil s’allargarà tot un dia, és a dir, es realitzaran 

actes durant tot el dia destinats als més menuts i famílies. Per tant, és vital la 

col·laboració de les escoles ja que si volem organitzar uns actes d’aquestes 

dimensions, seria important que totes les escoles escullin el mateix dia de festa 

de lliure elecció dins del calendari escolar, ja que creiem injust que una part de 

la població infantil de la vila no pugui gaudir dels actes, per aquest motiu. Des 

de Carrilet no volem imposar cap obligació ni cap enfrontament obert amb les 

escoles, simplement creiem important informar-vos de les decisions que s’estan 

produint a l’entitat vers el Carnaval Infantil, com també respectar i escoltar les 

vostres opinions i/o decisions.  

Cal dir, que des de l’entitat estem treballant conjuntament amb la Regidoria 

d’Educació de la nostra vila, per tal d’apropar i fomentar el Carnaval entre els 

més menuts, a través d’actes puntuals que volem organitzar i gestionar per tal 

de promoure aquesta tradició entre els més xics.  

 

Per últim, cal dir que com a entitat estem oberts a qualsevol proposta que 

esdevingui un bé per aquesta festa popular i que en cap moment, posem en 

dubte ni qüestionem la tasca que feu els centres educatius vers el Carnaval. 

 

Atentament, 

 

El Carrilet” 
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Un acabada la lectura de la carta, arriba el representant de Carrilet que explica 

més detalladament les intencions de canvi de l’entitat respecte a les activitats 

infantils. Després d’escoltar la proposta, la majoria d’escoles comenten que 

tenien previst escollir el divendres 13 de febrer com a dia de lliure disposició.  

 

La representant de l’entitat comenta que miraran d’organitzar tots els actes 

infantils durant el divendres i que també parlaran de traslladar el correfoc infantil 

al divendres.  La directora de l’escola de Música recorda que el seu centre 

col·labora tant amb el correfoc infantil com amb la rua que s’ha anat organitzant 

fins ara i que caldria tenir-ho present el més aviat possible per tal d’organitzar-

ho amb temps i continuar col·laborant. 

 

4. Aspectes a destacar del curs fins a aquest momen t.  

  

La directora de l’institut Llobregat vol comentar que a partir del proper curs, el 

seu centre oferirà un cicle formatiu de grau superior relacionat amb el Transport 

i la logística. A partir del proper dia 26 de maig fins el 6 de juny es podran 

preinscriure les persones interessades. Aquest cicle forma part del que 

s’anomena formació professional dual que significa que el segon curs alguns 

alumnes podran fer les pràctiques en una empresa amb un contracte de treball. 

També vol destacar el suport rebut tant per part de l’Ajuntament com per les 

empreses de la zona per tal d’anar al Departament a demanar la concessió 

d’aquest cicle.  

 

Per una altra banda, també vol agrair el condol que ha rebut el centre per la 

mort de l’alumne de primer d’ESO. Informa que per aquest motiu es van 

suspendre tots els actes de St. Jordi i la psicopedagoga del centre es va posar a 

disposició tant dels alumnes com de les famílies per tal d’ajudar-los.  

 

Finalment, comenta que finalitza el Pla d’autonomia de centre i que en aquests 

moments s’està fent la valoració i que està sortint molt positiva. Els alumnes de 

4rt d’ESO han assolitu uns resultats en les proves de les CCBB dins la franja de 

mitjana alta.  A partir de l’any vinent s’establiran tot un seguit de 
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corresponsabilitats amb el departament en relació al Pla d’autonomia de 

centres.  

 

5. Seguiment i Control.  

 

a. PEM 

Després de presentar-lo en el darrer consell escolar i establir un termini per 

tal de presentar modificacions o noves aportacions, es cometa que s’han 

incorporat les aportacions realitzades pels centres i que propoerament es 

presentarà als grups de l’oposició i posteriorment es portarà a Ple.  

 

b. Espai de Debat Educatiu (EDE) 

La regidora d’Educació intervé per explicar que després de les diferents 

jornades que s’han realitzat amb els pares, veure com ha anat disminuït 

l’assistència de participants i que tampoc s’ha creat un grup impulsor del 

projecte, la persona que coordinava aquest espai ha considerat oportú fer 

una pausa i mirar si més endavant la gent torna a engrescar-se per tal de 

reprendre el projecte. També comenta, que la feina realitzada fins ara i les 

conclusions a les quals han arribat els participants han estat recollides en 

una mena de bloc que serà repartit a tots els nens i nenes del municipi.  

 

c. Projecte de millora de l’èxit escolar 

El tècnic d’educació intervé novament per informar que el dia 14 de març es 

va realitzar la trobada d’alumnes de primària i secundària i que el proper dia 

5 de juny es realitzarà la trobada d’alumnes de P2 i P3. També aprofita per 

fer comentar tots els temes treballats dins d’aquest projecte al llarg d’aquest 

curs. Així doncs, pel que fa a les matemàtiques s’ha establert unes proves 

comunes sobre càlcul mental que s’han passat als alumnes de sisè i també 

s’han acomplert tots els objectius plantejats per la comissió. Aquestes 

proves plantejaven exercicis de sumes, restes, multiplicacions, divisions i 

doble i meitat i un cop realitzades es comprova que el alumnes han respost 

correctament el 75,81 % dels exercicis.  

 

Per una altra banda, s’ha continuant treballant a través del bloc d’anglès 

diferents continguts pactats a l’inici de curs i també es continuarà amb els 
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mateixos quaderns d’estiu que han estat consensuats per tots els centres 

educatius i es continuarà oferint un curs de reforç a l’estiu (3 primeres 

setmanes de juliol) per aquells alumnes que no han superat les CCBB per tal 

que puguin realitzar aquest quaderns d’estiu.  

 

Pel que fa a la comissió d’educació infantil es comenta que s’ha treballat 

l’hàbit del compartir a través del conte “El peix irisat”, una actriu ha passat 

per tots els centres escolars per tal d’interactuar amb els nens al voltant del 

conte i també s’ha confeccionat una titella per treballar el conte a la classe.  

 

d. Consell d’infants.  

El Consell d’infants ha treballat al llarg del crus al voltant d’una proposta de 

millora de l’skate park de Sallent. També han realitzat una nova edició de la 

bicimania i de la Festa dels Infants que tindrà lloc el propers dies 31 de maig 

i 1 de juny. També col·laborarà amb l’entitat ASACO que volen copsar 

l’opinió dels infants per una diagnosi que estan realitzant entorn a la salut al 

municipi.  

 

e. Cursos proves d’accés a cicles formatius.  

El cursos han finalitzat. La setmana passada van fer la prova els alumnes 

del curs de grau mitjà i el proper dimecres la realitzaran els alumnes del curs 

de grau superior. En aquest moments encara no es coneixen els resultats 

d’aquestes proves, però el tècnic d’educació informa que pel que fa al grau 

mitjà les dades del curs han estat les següents: 

- 36 persones es van matricular al mes de setembre. 

- 2 d’aquestes persones no inicien el curs.  

- Al mes de novembre s’incorpora una nova alumna.  

- Durant el mes de desembre abandonen el curs 3 persones per 

falta de motivació i d’assistència. 

- Durant el mes de gener es produeixen 5 nous abandonament, 

dos d’aquest per conciliació de la vida familiar, dos més perquè 

van trobar feina i una persona per desmotivació i falta 

d’assistència.  
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- Durant el mes d’abril abandona un alumne el curs després 

d’haver superat la prova extraordinària per obtenir el títol de 

l’ESO.  

- Des del gener fins al maig hi ha una assistència d’uns 26 

alumnes al curs que es preinscriuen tots per realitzar les proves.  

- Només es presenten a la prova d’accés 22 dels alumnes 

preinscrits.  

 

Pel que fa als alumnes del grau superior es comenta que les dades 

d’assistència i abandonaments del curs són més baixes i que es creu que 

això és conseqüència de diferents factors. En primer lloc perquè part de 

l’alumnat que realitza el curs han obtingut la ESO amb uns resultats no molt 

brillants, alguns d’ells han realitzat un grau mitjà però d’altres no. En segon 

lloc, perquè el nivell del temari del crus és de batxillerat i aquest alumnat des 

de fa més de 2 anys que no han treballat aquests continguts. I finalment per 

una manca de motivació i alhora de temps per tal que els alumnes 

poguessin posar-se al nivell exigit a les proves.  Les dades del curs són les 

següents: 

- 30 persones es matriculen al mes de setembre 

- 4 persones no inicien el curs tot i estar matriculades.  

- Durant la primera setmana del curs 1 persona l’abandona per 

motius per incompatibilitat amb el seu lloc de treball.  

- Durant el mes de desembre hi ha 4 alumnes que abandonen, 

dos per desmotivació o falta d’assistència i dos perquè han 

trobat feina.  

- Durant el mes de gener abandonen 9 alumnes, 5 d’ells per 

desmotivació o falta d’assistència, 2 perquè han trobat feina i 

2 per conciliació amb la vida familiar i laboral.  

- Al mes d’abril un alumne deixa el curs per incorporar-se a uns 

altres estudis que li poden permetre trobar una feina 

immediata.  

- Del gener a l’abril assisteixen al curs unes 9 persones i totes 

s’inscriuen a les proves d’accés. 

 

f. Anem al teatre.  
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La regidora d’Educació comenta que de cara al proper curs es 

continuarà mantenint la mateixa partida per al programa “Anem al teatre” 

i demana a les escoles que en el moment de demanar les diferents 

actuacions es limitin a una actuació de teatre per cicle educatiu. En el 

cas que quedi algun romanent a la partida es comunicarà per tal de 

poder oferir alguna altra actuació. 

 

g. Aceres parc.  

La regidora d’educació continua la seva intervenció parlant de les obres 

per realitzar unes voreres al passeig de la biblioteca. Comenta que en 

l’anterior consell escolar municipal es va comentar que es farien dures 

aceres a cada banda del passeig, però finalment només es farà la vorera 

del costat de les escoles i també es farà el gravat del carrer que hi ha 

entre l’escola Vedruna i l’escola Torres Amat.  

 

6. Temes sobrevinguts. 

a. Escola de Música.  

La regidora d’Educació cedeix la paraula a la directora de l’escola de 

música per tal que expliqui el procés en el qual està l’escola per tal de 

fer un nou projecte educatiu.  

 

La directora de l’escola comenta que calia repensar novament l’escola 

de música ja que des de fa uns anys s’han anat reduint les subvencions 

per part de la Generalitat de Catalunya fins al punt que en aquests 

moments la seva aportació econòmica és nul·la.  L’escola de música de 

Sallent participa en els cercles de comparació de la Diputació de 

Barcelona i una de les dades més destacables és que des de 

l’Ajuntament de Sallent s’està fent una aposta econòmica molt important 

en relació a l’escola de música i per tant, cal repensar l’escola i 

demostrar que és un servei sostenible.  

 

L’ajuntament de Sallent ha demanat a la mateixa persona que fa uns 

quants anys va realitzar un estudi sobre el personal de l’escola de 

música que en fes un de nou per tal d’estudiar com treure’n més profit 

del centre i fer-lo més sostenible. D’aquest estudi s’han extret un seguit 
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de conclusions que un cop es posin en marxa poden donar un nou aire a 

l’escola de música de Sallent ja que s’ha d’ajustar als moments i 

situacions actuals.  

 

Així doncs, s’han reajustat les hores de classe, s’han replantejat les 

quotes fent una puja estratègica fent que els alumnes que facin més 

activitats paguin menys proporcionalment als alumnes que en facin 

menys. S’ajunten grups, s’ofereixen més assignatures de forma 

trimestral com si fossin crèdits. També s’aposta per més formació per al 

professorat que està impartint les classes. Es redueix l’equip de direcció, 

la figura del cap d’estudis desapareix i només hi haurà la direcció de 

l’escola que assumirà totes les tasques.  

 

La directora continua la seva intervenció comentar que aquest nou 

projecte educatiu s’ha explicat a l’AMPA i va ser ben rebut. El fet de 

revisar el projecte educatiu de l’escola permetrà posar les coses al seu 

lloc en el moments actuals. S’ha de veure de forma positiva, ja que 

l’ajuntament ha tingut la voluntat de repensar l’escola per donar-li 

continuïtat en comptes de acomiadar el professorat, de tancar el centre, 

etc com ha esdevingut en altres municipis.  En aquest moments 

s’iniciarà una campanya de comunicació per tal de donar a conèixer el 

nou projecte educatiu de l’escola que és molt més flexible però que 

alhora també permet poder tenir una formació musical de qualitat per 

aquells alumnes que vulguin especialitzar-se i continuar la carrera 

musical.  

 

Per finalitzar amb aquest punt, pren novament la paraula la regidora 

d’Educació i comenta que no és voluntat de l’equip de govern ni de 

tancar ni tampoc d’acomiadar a ningú i que el que s’ha intentat és 

reajustar-ho tot amb la finalitat de poder continuar oferint un servei de 

qualitat al municipi. Pel que fa a les quotes comenta que s’han reduït el 

50%, respecte a l’actual, les quotes dels alumnes de P3 que pagaran 

només 18 €. Pel que fa a la resta s’han incrementat en global només un 

5%.  

 



 

 11 

La directora de la llar d’infants comenta que l’escola de música de 

Sallent és de les més barates de la comarca ja que ella sap que a 

l’Escoles de música de St. Joan de Vilatorrada per tres quarts d’hora de 

classes els alumnes paguen 72€ mensuals.  

 

La directora de l’escola de música li respon que això és cert i que per 

tant la puja de les quotes tampoc no és molt important si es compara 

amb els preus comarcals. 

 

 

6. Precs i preguntes.  

 

La directora de l’escola Torres Amat comenta que el dia 6 de juny de 2014 es 

realitzarà l’acte d’inauguració de l’ampliació i reforma de l’escola i convida a tots 

els assistents a participar-hi. 

 

La directora de l’escola Vedruna comenta que aquest any no utilitzaran les 

agendes escolars i per tant cedeix les que havien demanat als altres centres 

educatius que també les han demanat.   

 

La representant de l’AMPA de l’escola Torres Amat comenta que no van sortir al 

programa de Setmana cultural les activitats que va fer l’escola. La regidora 

d’educació li demana disculpes perquè amb el canvi de regidora de cultura i la 

baixa de la tècnica d’aquesta àrea els correus amb aquesta informació no van 

arribar als responsables d’elaborar el programa.  

 

La directora de la Llar d’infants l’Esquitx demana que s’escombri el passeig de 

la biblioteca ja que des de que es va inaugurar el parc infantil del patufet no s’ha 

tornat a fer. També posa de manifest que la noia que ha estat contractada amb 

un pla d’ocupació per treballar al parc municipal ha realitzat la feina de manera 

excel·lent destacant no havia estat el parc tant net des de feia molt de temps. La 

regidora en pren nota i mirarà de solucionar la qüestió plantejada.   

 

La directora de la llar d’infants també posa de manifest que cauen pedres a la 

taula de l’escola i que no saben si són de la muntanya o bé de persones que 
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passen per darrera l’escola i es dediquen a llançar-les.  La regidora pren nota 

del que comenta i mirarà de traslladar-ho a la regidoria corresponent .  

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i quaranta minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

Presidenta del Consell Secretari del Consell 


